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„Trebamo govoriti o
Kristu, a ne o sebi"

U nastavku donosimo pregled
petodnevnog pastoralnog
putovanja monsinjora
Fernanda Ocariza u sjevernu
Italiju, s video isječcima

21.09.2017.

25 kolovoz

U 11 sati, mons. Fernando Ocáriz
posjetio je kardinala Angela Scola, u
pratnji vikara Opusa Dei za Italiju,
oca Mattea Fabbria. Na kraju, Prelat
je otišao moliti u katedralu. Nakon



što je proveo nekoliko minuta ispred
tabernakula, upalio je zavjetnu
svijeću Madonni del'Aiuto (Gospa od
pomoći), a potom je proveo neko
vrijeme u molitvi pred grobnicama
trojice milanskih nadbiskupa: Bl.
Ildelfonso Schuster (koji je poznavao
Svetog Josemariju i cjelokupni
apostolski rad Opusa Dei u Milanu),
kardinala Carla Marie Martinia,
nadbiskupa od 1979. do 2002., i
kardinala Dionigia Tettamanzia, koji
je nedavno preminuo, 5. kolovoza.

Nakon toga, monsinjor Ocáriz se
družio s vjernicima Prelature u
centru Porta Vercellina. Također je
proveo vrijeme sa ženama koje se
brinu za domaćinstvo u rezidenciji
sveučilišta Torrescalla . "Poziv je
svjetlost koja nam osvjetljuje put i
snaga potrebna da ustrajemo svaki
dan", rekao je Prelat u jednom od
druženja. I dodao je: "Poziv u Opus
Dei nije dio života koji donosi
specifične obveze: sredstva



formacije, apostolske aktivnosti itd."
Umjesto toga, za one koji slijede ovaj
poziv u Crkvi, "sve može i trebao bi
biti Opus Dei, jer sve može i treba biti
susret s Bogom. "

U posljednje danu susreta, Prelat je
poticao ljude u dijeljenju radosti
osobnog susreta s Kristom drugim
ljudima. "Pronalaženje Krista u svom
poslu i obitelji neodvojivo je od
težnje da se ova radost podijeli
drugima. Nemoguće je tražiti svetost
bez da je se ne komunicira
"Monsinjor Ocáriz ih je potaknuo,
pored molitve za ljude, da im govore
o Bogu, da im prenesu ono što je u
našem srcu:" Ovo je apostolat
prijateljstva i povjerenja.
Prijateljstvo je najbolji način da
pomognete drugima da upoznaju
Krista, prolazeći ono što imamo
iznutra. "I pozivajući se na sveti
Josemariju, rekao je:" Moramo
govoriti o Kristu, a ne o sebi.



Također je podsjetio roditelje o
važnosti podučavanja djece u želji da
služe drugima. "Kad djeca imaju
priliku pomoći siromašnoj osobi,
sretni su i otkrivaju nešto novo. A mi
pomažemo da ih spriječimo da ne
budu fokusirani na materijalna
dobra“

Ujutro 26. kolovoza, Prelat je završio
svoj pastoralni posjet sjevernoj Italiji
i otputovao u Marseille, u Francusku.

24 Kolovoz

Prelat se danas sastao sa svećenicima
iz nekoliko talijanskih biskupija.
"Poslani smo od našeg Gospodina
koji želi djelovati kroz nas kao kroz
svoje instrumente. Radimo s vjerom i
nadom. Dajmo se velikodušno
drugima, bez ljudskih kalkulacija,
stavljajući Krista u središte svih
naših aktivnosti. "" Mi služimo



učinkovito potrebama Crkve i svijeta
", nastavio je mons. Fernando
Ocáriz", također kad nam se čini da
je plod sporo dozrijeva . "Prelat je
pozvao one prisutne da mole za
Papu, "vidljivi temelj jedinstva vjere
Crkve ".

Ljepota Kršćanskog poziva

Monsignor Ocáriz također je
sudjelovao u nekoliko susreta sa
studentima iz različitih talijanskih
gradova. Pozvao ih je da se brinu za
"ljepotu kršćanskog poziva", u kojem
se „potpuno poistovjećujemo s
Isusom Kristom", "naporom" koji
nikad ne završava. "" Stavimo Krista
u središte našega života " ,Prelat je
savjetovao mlade. Bog, koji "ljubi
svakoga od nas osobno i
beskonačno", računa na "našu
slobodu u svemu, osobito u
odlukama o smjeru našega života".
Također je govorio o temi istinske
sreće: "Nema sigurniji način da se



bude nezadovoljan, nego razmišljati
o sebi i vlastitoj udobnosti, a
najsigurniji način da budemo sretni
jest da budemo velikodušni prema
drugima, jer ono što donosi istinsku
sreću je ljubav, ljubav prema Bogu i
našim bližnjima. "

Prelat se također susreo s velikom
grupom obitelji i razgovarao s njima
o nizu različitih izazova: odgajanju
djece, brizi za starije osobe, praćenju
mladih bračnih parova i o načinima
suočavanja s nedaćama i patnjama
koje se mogu pojaviti u obiteljima.

23 Kolovoz

Ujutro, Prelat je predvodio
sprovodnu misu za Mariu Dolores
Jimenez, u župi San Gioachimo. Bila
je jedna od prvih članova Opusa Dei
koja je pomagala u začecima
apostolskih aktivnosti u Milanu.

"Mi danas razmišljamo o otajstvu
života i smrti Božjih sinova i kćeri",



rekao je u propovijedi. "Usprkos
našoj tuzi, ova svjetlost danas jasno
sjaji za nas. I sada se čak usuđujemo
zahvaliti Bogu: hvala ti, Gospodine,
jer si u životu ove svoje kćeri usadio
zraku svog života koja će sjati i dalje.
Hvala vam jer, čak i ovim bolnim
trenucima razdvajanja, učimo na koji
način živjeti istinu našeg života na
ovom svijetu: ne kao oni koji traže
prolazan i površan uspjeh, već kao
netko tko zna da Bog nikada ne
dopušta da ga se nadmaši u
velikodušnosti. Vrijedno je dati naš
život za druge! "

Prije dolaska u Castello di Urio,
konferencijski centar u blizini
Milana, Prelat je pozdravio brojne
obitelji. "Podsjetio me", kaže Cristina,
koja živi u La Speziu, "da ja nisam" u
Djelu ", nego da sam" Ja Djelo "u
mom gradu, u mojem susjedstvu, u
mojoj obitelji." Prelat je svima koje je
susretao govorio da mole za Papu
Franju. "Papa je na svojim ramenima



nosi teški teret: probleme, poteškoće,
složene situacije koje mora pokušati
riješiti u okruženju koje je često
neprijateljsko prema Crkvi, do te
mjere da se radi i o progonstvima.
Vrlo je zahvalan za pomoć sviju, te
stalo ponavlja: 'Molite za mene!' Ovo
nije samo lijepa fraza koju ponavlja
bez razmišljanja. On zaista treba
našu pomoć, jer Crkva nije samo
odgovornost svećenika, nego svih
nas, a on je vidljiva glava Crkve. "U
Castello di Urio, monsinjor Ocáriz se
družio s ljudima iz Opusa Dei koji će
tamo boraviti neko vrijeme radi
obrazovanja i odmora. Podsjetio ih je
na važnost dnevnog čitanja Novog
zavjeta , od evanđelja Svetog Mateja
do Apokalipse. "Kada završite,
započnite ponovno sa Svetim
Matejom, jer ćemo uvijek dobiti nove
spoznaje, iako poznajemo te tekstove
„.

Naglasio je važnost koherentnog
kršćanskog života. "Živjeti Evanđelje



u mjestu gdje svatko treba ispuniti
vlastite dužnosti, uvijek donosi
prednosti za društvo u cjelini. Živjeti
kao kršćani u sredini svijeta: to je
doista revolucija, bez ikakvog oblika
nasilja ". Također je naglasio važnost
primanja ljudske i kršćanske
formacije, bez obzira na kulturne
razine svakog od njih.

Prelat je također naglasio da
"kršćanin, osoba Opusa Dei, nikada
ne bi smjela osjećati usamljenost , ni
u sredini pustinje Sahare, jer ako
živimo ujedinjeni s Kristom, mi ćemo
biti ujedinjeni zajedništvom svetaca
sa svima , bez obzira gdje smo. "

U drugom susretu tog dana,
Gabriella, jedna od prvih članica
Opusa Dei u Italiji, upitala je Prelata:
"Što nam možete reći o starosti?" "Ne
postoji!", Monsignor Ocáriz je
odgovorio sa smješkom. "Važna stvar
je mladost naše duše koju samo
ljubav može dati".



21 i 22 Kolovoz

Prelat je 21. kolovoza stigao u Milano
kasno poslijepodne te se uputio
izravno na bdjenje za Mariu Dolores
Jimenez, koja je preminula samo
nekoliko sati prije. Maria Dolores je
bila jedna od prvih članica Opusa Dei
u začecima apostolskog rada u
Milanu.

U 22 ujutro monsinjor Ocáriz je
predvodio misu na kojoj su
sudjelovali upravitelji regionalnog
Savjetništva Opusa Dei u Italiji. U
svojoj propovijedi za blagdan Marije
Kraljice on je podsjetio prisutne žene
da je "Gospa Kraljica svijeta i
svemira, i uvijek provodi svoju ulogu
kao posrednica. Marija je ona koja
distribuira sve nebeske milosti. Ona
je uvijek uz nas bez obzira na to
koliko god bile velike poteškoće s
kojima se moramo suočiti.. "

”



Nakon toga, susreo se s velikom
skupinom mladih žena koje primaju
duhovnu formaciju u središtima
Prelature u sjevernoj Italiji. Eleonora,
28-godišnja kuharica, priupitala je
monsinjora Ocáriz za savjet o tome
kako privesti prijatelje koji su
udaljeni od Boga natrag k vjeru.
"Umjesto da se raspravlja ili debatira
o Bogu", odgovorio je, "važno je biti
dobar prijatelj. Po prijateljstvu,
pokazuješ drugima ljubav i puštate
ih da vide što je u vašem srcu. Na
primjer, prijateljici mogu reći da
nakon ispovijedi osjećate veliku
radost - ako je to za vas, naravno.

Preokretanje našeg života u čin
ljubavi

Prelat je također imao priliku susreti
se sa brojnim obitelji, koje su ga
zamolili da se moli za neke od
njihovih specifičnih nakana. On je
pak pozvao sve da potiču snažno
jedinstvo među supružnicima i



njihovoj djeci i da pokušaju biti dobri
prijatelji s drugim obiteljima.

U poslijepodnevnim satima, u
drugom susretu, podsjetio je ljude na
neke riječi sv. Josemarije koji je
rekao da ostavlja vjernike Opusa Dei
u baštinu "ljubav prema slobodi i
dobrom humoru". "Tko nešto zato jer
osjeća obvezu ne može biti sretan.
Sloboda duha znači raditi sve iz
ljubavi. Ako se nekad ne osjećate
slobodno, pokušajte reagirati i
pretvoriti sve što činite u čin ljubavi.
"

Također je imao priliku posjetiti
župnu crkvu San Gioachimo, koju je
prije tri godine povjerila
nadbiskupija Milana za potrebe
pastoralne skrbi svećenika Prelature.
Sadašnji pastor, fra. Marco Busca,
privukao je pozornost na posebne
karakteristike krstionice, ističući da
ambrozijanski obred - liturgijski
obred koji se slijedi u biskupiji



Milana - omogućuje krštenje
uranjanjem.

Prelat je pozvao prisutne obitelji da
zahvaljuju Bogu na prilici da služe
Crkvi na različite načine pomažući u
župi. Podsjetio ih je i na to koliko je
Svetom Ocu potrebno pomoći u
nošenju tereta cijele Crkve. Konačno,
monsinjor Ocáriz zamolio ih je da se
mole za kardinala Angela Scolu, i za
njegova nasljednika nadbiskupa
Milana, monsinjoa Delpinia.
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